
Wadi Group welcomes Mitsui’s investment in Wadi Poultry S.A.E. 
& subsidiaries to support its future growth and expansion plans.

Tokyo and Cairo, November 19th, 2023.

Mitsui & Co., Ltd “Mitsui” a leading global trading and investment 
group, has concluded an agreement to invest “ transaction” in Wadi 
Poultry S.A.E. & subsidiaries “Wadi”, a leading Agribusinesses group 
with 3 distinct sectors; Poultry, Animal Nutrition and Agri-food.

The aim of this investment is to expand Wadi’s Agribusiness locally in 
Egypt and for export, Egypt being one of the largest and fast-growing 
markets in Africa in terms of population and to contribute to the quality 
improvement of today’s increasingly diverse consumer’s products.

Zilla Capital has acted as financial advisor and ADSERO - Ragy 
Soliman has acted as legal advisor in the transaction to Wadi Group.
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Chicken Production Business in Egypt with an Over 30-year Track Record.
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About Wadi Group
Wadi enjoys the heritage and expertise of more than half a century in 
the agribusiness industry throughout the MENA region. Launched in 
Egypt in 1984, Wadi operates an integrated production business in 
Egypt including broiler production and processing, processed food 
manufacturing, the sale and distribution of these products locally 
and internationally, and the procurement of feed grains and oil seeds 
for feed manufacturing and soya oil extraction. The company has 
also been raising broiler grandparents for the production of Parent 
Stocks (the parents of broilers) for over 30 years. It owns and operates 
subsidiaries in three distinct sectors; Poultry, Animal Nutrition and 
Agri-Food. The synergy that Wadi Group has developed between the 
three various sectors has been crucial to improving efficiency and 
ensuring sustainability. Wadi Group has turned the desert green, 
helped make poultry an affordable household staple, and has 
successfully integrated industry across the supply chain. Wadi Group 
has continuously succeeded in bringing positive change to the 
businesses in which they operate. They deliver what they promise as 
a testimony to their slogan: “To achieve . To lead”.

For more information on Wadi Group,
www.wadigroup.com

About Mitsui
Mitsui & Co., Ltd. (8031: JP) is a global trading and investment 
company with a diversified business portfolio that spans 
approximately 63 countries in Asia, Europe, North, Central & South
America, The Middle East, Africa, and Oceania and had revenues and 
net profits in FY 2023 of ¥14 trillion (approx. €95 billion) and ¥1.15 trillion 
(approx. €7.7 billion) respectively. Mitsui has about 5,500 employees 
and deploys talent around the globe to identify, develop, and grow 
businesses in collaboration with a global network of trusted partners. 
Mitsui has built a strong and diverse core business portfolio covering 
the Mineral and Metal Resources, Energy, Machinery and 
Infrastructure, and Chemicals industries. 

For more information on Mitsui & Co’s businesses visit, 
www.mitsui.com

https://www.wadigroup.com
https://www.mitsui.com/jp/en/index.html


للدواجن  الوادي  “ميتسوي” في شركة  باستثمار شركة  الوادي ترحب  مجموعة 
ش.م.م. والشركات التابعة لدعم خطط النمو والتوسع المستقبلية.

طوكيو والقاهرة، ١٩ نوفمبر ٢٠٢٣. 

أبرمت شـــركة "ميتســـوي" وشـــركاه المحدودة وهي مجموعة تجارية واستثمارية 
عالمية رائدة، اتفاقية استثمار في شركة دواجن الوادي ش.م.م.  والشركات التابعة 
لمجموعـــة "الوادي" وهـــي مجموعة رائدة في مجـــال ا¦عمال الزراعيـــة تضم ثلاث 

قطاعات متميزة؛ ا»نتاج الداجني، التغذية الحيوانية، وا¦غذية الزراعية.

مصر تعد واحدة من أكبر ا¦ســـواق في أفريقيا وا¦سرع نمو± من حيث عدد السكان.  
الهدف من هذا ا»ســـتثمار هو توسيع أعمال مجموعة الوادي التجارية والزراعية في 
مصر وتصدير منتجاتها إلى ا¦ســـواق العالمية، وأيض· المساهمة في تحسين جودة 

المنتجات الاستهلاكية والمتنوعة بشكل متزايد.

وقد قامت شـــركة زيلا كابيتال بدور المستشـــار المالي، كما قامت شـــركة أدسيرو - 
راجي سليمان - بدور المستشار القانوني لمجموعة الوادي فيما يتعلق بهذه الصفقة.
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أعمال إنتاج الدواجن في مصر بسجل حافل يزيد عن ٣٠ عامًا.



نبذة عن "مجموعة الوادي"

تتمتع مجموعة شـــركات الوادي بتراث وخبرة تمتد ¦كثر من نصف قرن في مجال 
ا¦عمال الزراعية في جميع أنحاء الشـــرق ا¦وســـط وشمال أفريقيا. بدأ نشاط شركة 

الوادي في مصر عام ١٩٨٤.
تدير شـــركة الوادي أعمـــال إنتاجية متكاملة في مصر، بما فـــي ذلك تربية الدجاج 
اللاحـــم وتصنيع منتجاتها، وتصنيع ا¦غذية الزراعيـــة، وبيع وتوزيع هذه المنتجات 
محليًا وتصديرها دوليًا، وشراء الحبوب والبذور الزيتية لتصنيع ا¦علاف واستخلاص 
زيت الصويا. تقوم الشركة أيضًا بتربية جدود التسمين وتفريخ دجاج اÉمات (أمهات 
دجـــاج اللحم الابيض) منذ أكثر من ٣٠ عامًا. وتمتلك وتدير شـــركات تابعة في ثلاث 

قطاعات متميزة؛ الدواجن والتغذية الحيوانية وا¦غذية الزراعية.
إن التآزر الذي طورته مجموعة الوادي بين الثلاثة قطاعات المختلفة الخاصة بها له 
دور أساسي وحاسم في تحسين الكفاءة وضمان الاستدامة. لقد نجحت مجموعة 
الوادي في تحويل الصحراء إلى مزارع خضراء، وساعدت في توفير الدواجن كعنصرًا 
أساســـيًا لتغذية ا¦ســـرة بأســـعار معقولة، ونجحت في دمج وتكامل ا¦عمال عبر 

سلاسل التوريد.
نجحت مجموعة الوادي بشـــكل مســـتمر في إحداث تغيير إيجابي في القطاعات 
التي تعمل فيها. الوفاء بما  يعيدون به هو شـــهادة لشـــعارهم: مجموعة الوادي 

«إنجاز وقدوة".

لمزيد من المعلومات عن مجموعة الوادي، قم بزيارة
www.wadigroup.com

نبذة عن  "ميتسوي"

“ميتســـوي” وشـــركاه المحدودة هي شـــركة تجاريـــة واســـتثمارية عالمية تتمتع 
بمحفظـــة أعمـــال متنوعة تتواجد في حوالـــي ٦٣ دولة في آســـيا وأوروبا وأمريكا 
الشمالية والوسطى والجنوبية والشرق ا¦وسط وأفريقيا وأستراليا وأوروبا. حققت 
إيرادات في الســـنة المالية ٢٠٢٣ بقيمة ١٤ تريليون ين (حوالي ٩٥ مليار يورو) وأرباحًا 
صافيـــة بقيمـــة ١،١٥ تريليون ين (حوالـــي ٧٫٧ مليار يورو) علـــى التوالي. يعمل لدى 
"ميتســـوي" حوالي ٥٥٠٠ موظف وتنشـــر الكوادر المميزة في جميـــع أنحاء العالم 
لتطويـــر ا¦عمـــال التجارية وتنميتهـــا بالتعاون مع شـــبكة عالمية من الشـــركاء 
الموثوق بهم. قامت شركة "ميتسوي" ببناء محفظة سابقة أعمال أساسية قوية 
ومتنوعـــة تغطي قطاعـــات الموارد المعدنيـــة والطاقـــة واÉلات والبنية التحتية 

والصناعات الكيميائية.
لمزيد من المعلومات حول أعمال "ميتسوي"وشركاه، قم بزيارة   

www.mitsui.com
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